
  
 
 

 "رايز وذ إس إيه بي"  منصةمجموعة المستثمرين القطريين تختار 

 لتسريع التحول إلى السحابة داخل قطر
 

وهي شركة ذات أنشطة متنوعة عت مجموعة المستثمرين القطريين، : وق  2024 مايو 15 -الدوحة، قطر 

" )رمزها في بورصة إس إيه بيالتكنولوجيا العالمية "عملاقة مدرجة في بورصة قطر، اتفاقية شراكة مع 

 داخل قطر.  هاالاستضافة الآمنة لبياناتإلى جانب  على السحابة ( لإدارة موارد المؤسسةSAPنيويورك: 

 

دارة القديمة لإ برمجياتالأنظمة  عمليات الحساسة منالوستقوم مجموعة المستثمرين القطريين بنقل جميع 

ا سحابي حلاا  تعُد( التي SAP S/4HANA Cloudإلى سحابة ) موارد المؤسسة موارد اللإدارة  اا متميز ا

ا أفضل شاملة ل رؤيةوفر يوالذي  يةالمؤسس وسيتم تسريع خطوة العمليات.  لكافةجميع جوانب العمل وتحكما

خدمة اشتراك شاملة مع  التي تعُد( Rise with SAP"رايز وذ إس إيه بي" ) تطبيقالانتقال هذه من خلال 

التغيرات التكيف مع سهم في زيادة مرونة مجموعة المستثمرين القطريين وقدرتها على تحديثات دورية تُ 

 .ةالسوق العالميالمتسارعة في 

 

تعاونت : "جوزيف عبدو، الرئيس التنفيذي لمجموعة المستثمرين القطريين السيد قالفي هذا السياق، و
وضع خارطة طريق تتماشى مع جدول أعمال ل‘ إس إيه بي’مجموعة المستثمرين القطريين عن كثب مع 

حصولنا خلال تعاوننا هذا أن نضمن  منكما أردنا . 2030التحول الرقمي لدولة قطر ورؤية قطر الوطنية 
 وسنتمكنعملائنا. لقيمة أكبر ح لنا الاستجابة بسرعة لتغيرات السوق وتقديم يتت فوريةعلى بيانات ومعلومات 

الاستفادة و ،عملية مخاطر ياالانتقال إلى السحابة دون  من (Rise with SAP‘ )رايز وذ إس إيه بي’ بفضل
 هذا يسهم أن نتوقعومن مزايا الإجراءات المؤتمتة التي تتيح لنا التركيز على الابتكار والنمو. الوقت ذاته  في

لتحقيق النجاح طويل  العمليات وزيادة الكفاءة والاستعداد تبسيطفي  تتمثل فوريةفوائد ل ناتحقيق في الانتقال
 ".التحتية الرقمية المرنة والقابلة للتطويرالآلية إلى تقنيات جديدة والبنية  التحديثات إلى إضافة ،الأمد

 

 تصميمسهولة بالإضافة إلى  تنوعةالم في القطاعاتشركة "إس إيه بي" التي تتمتع بها العميقة  ةالخبر كانتو

العوامل التي شجعت مجموعة المستثمرين القطريين على أبرز من  العملياتمختلف لإدارة منصة متكاملة 

مجموعة المستثمرين لمل الشركات الفرعية شوت .التحول الرقميفي  هالتكون شريكاختيار "إس إيه بي" 

ن خدمات ومواد البناء والإنشاءات مثل مشروعها الرائد شركة أسمنت ها كلاا موقطاعات أعمالن القطريي

الخليج، إلى جانب قطاعات التكنولوجيا والخدمات البحرية والعقارات وتطوير المشاريع والتعاقد والخدمات 

 المالية. 

 

 تتسموق س في: "علاء جابر، المدير التنفيذي لدى إس إيه بي في قطر وأسواق النمو السريعمن جهته قال 
هذا التحول  يعُد لذلك، يةدارالإكفاءتها و ةالمستقبلي برؤيتهاتتميز مجموعة المستثمرين القطريين  ،شديدةبتنافسية 

العملاء من التكيف ( Rise with SAP‘ )رايز وذ إس إيه بي’حل يمك ن وس. النهج هذا في حيوياا الرقمي مثالاا 
هجمات التهديدات ل اا وانتشارصطناعي الاذكاء التطبيقات ل اا سريع اا تطور تشهد التي المتغيرة الحاليةمع الظروف 

سيسهم نشر هذه الحلول في زيادة مرونة مجموعة المستثمرين القطريين وكفاءتها وقدرتها  كمالكترونية. الإ
 ".الابتكار بسهولة وسرعة أكبروتغيرات مال ةعلى مواجه

 

 - انتهى -
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 مجموعة المستثمرين القطرييننبذة عن 

ذات أنشطة متنوعة مدرجة في بورصة قطر. تمتلك المجموعة وتدير عدداا من الشركات  مجموعة المستثمرين القطريين هي شركة

 التابعة التي تعمل في قطاعات مختلفة، ويتركز عمل الشركة منذ نشأتها في الأنشطة التجارية مع الشركات.

 

تميز علاماتنا التجارية بحضور قوي تشكل الشركات التابعة للمجموعة مزيجا من المشاريع المتنامية والشراكات الدولية. كما ت

 وسجل حافل بالإنجازات في السوق القطري، بالإضافة إلى خدمة المشاريع الرائدة والمرافق والعملاء في القطاعين العام والخاص.

 

نعمل بلا كلل نعمل من خلال هذه الشركات على إضافة قيمة مستدامة لمساهمينا بفضل الإدارة الحكيمة والتنويع والمرونة، كما 

للحفاظ على ثقة ورضا عملائنا وشركائنا. تسهم أنشطتنا في تحقيق التطور والنمو طويل الأجل لشركاتنا التابعة، مع حرصنا 

 وسعينا الدائمين في البحث عن فرص جديدة داخل قطر وخارجها.

 

 

 نبذة عن "إس إيه بي"

والشركات على التحول إلى مؤسسات ذكية ومستدامة، كما أنها تقوم استراتيجية شركة "إس إيه بي" على مساعدة المؤسسات 

الشركة البرمجية الرائدة في تطوير برمجيات المؤسسات والمتخصصة بتمكين الشركات بمختلف أحجامها ومجال عملها من 

يه بي. وتساهم تقنياتنا   من العمليات المالية حول العالم تتم عبر أحد أنظمة إس إ%87إدارة أعمالها بالشكل الأمثل. يذُكر أن 

ل إلى مؤسسات  المتقدمة مثل تعل م الآلات وإنترنت الأشياء والتحليلات البرمجية المتطورة، عملاءنا من الشركات على التحو 

قة وتعزز التعاون فيما بينهم بما يمك نهم من التفوق على منافسيهم.  د الشركة المستخدمين والمؤسسات برؤى معم  ذكية، كما تزو 

لونها ودون انقطاع في العمل. وتساعد إن نا نبس ط التقنيات التي توفرها لتمك ن المستخدمين من تشغيل برمجياتنا بالطريقة التي يفض 

قطاعا مختلفا حول  25الحزمة المتكاملة من التطبيقات والخدمات التي نوفرها لعملائنا من الشركات ومؤسسات القطاع العام  عبر 

بحية أكثر والتمكن من التواؤم مع المتغيرات وتحقيق قفزة نوعية في أعمالهم. ومن خلال شبكة عالمية تتكون العالم على العمل بر

من شركاء وعملاء وموظفين وخبراء، تساهم إس إيه بي في تعزيز العمليات اليومية التي تحُسن من حياة الناس. لمزيد من 

    www.sap.com المعلومات، يرجى زيارة موقع الشركة
 

 للاستفسارات الصحفية:

 husain.tamimi@sap.com +،971566811641حسين التميمي، إس إيه بي، 

 ozone@wallispr.comfadi. +،971554457187فادي أوزون، واليس، 
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Qatari Investors Group (QIG) selects Rise with SAP for accelerated 
transition to Cloud in-country 

 
 

Doha, Qatar — May 15, 2024 — Qatari Investors Group Q.P.S.C. (QIG), a diversified conglomerate listed 

on the Qatar stock exchange, has signed a partnership agreement with global technology company SAP 

SE (NYSE: SAP) that will enable it to leverage the benefits of SAP’s cloud ERP solution , with data securely 

hosted in Qatar. 

QIG will move its mission-critical business processes from its legacy on-premises ERP software systems to 

SAP S/4HANA Cloud, an enterprise resource planning (ERP) solution that enables 360-degree visibility and 

greater control over all operations. The move will be accelerated through the adoption of RISE with SAP, a 

comprehensive subscription offering regular updates to make QIG more resilient and agile in today’s rapidly 

changing global market.  

Mr. Joseph Abdo, Chief Executive Officer of QIG, explains, “QIG worked closely with SAP to create a 

roadmap that is aligned with the country’s digital transformation agenda and Qatar’s National Vision 2030. 

We also wanted to ensure that we had real-time data and insights to respond rapidly to changes in the 

market, while delivering greater value to our customers. With RISE with SAP Cloud, we can transition to 

cloud without business risk, while gaining advantages from automated processes that allow us to 

concentrate on innovation and growth. We will see immediate benefits, such as streamlined operations and 

increased efficiencies, while setting ourselves up for long-term success, with automatic upgrades to new 

technologies and a scalable and flexible digital infrastructure.”  

A key motivator for QIG in selecting SAP as its digital transformation partner was SAP’s deep expertise in 

multiple industries, and the ease of establishing an integrated platform to manage diverse operations. QIG’s 

subsidiaries and business interests include building and construction materials and services – such as the 

group’s flagship project, Al Khalij Cement Company – as well as technology, marine services, property, 

project development, contracting and financial services.  

Mr. Alaa Jaber, Managing Director for SAP, Qatar and Fast Growth Markets, commented, “In an 

intensely competitive market, QIG is known for being futuristic in outlook and effective in management, and 

this digital transformation is a prime example of this approach. RISE with SAP enables customers to adapt 

to fast-changing conditions, from rapidly evolving AI applications to cybersecurity threats. The deployment 

will make QIG increasingly resilient, efficient, and agile, while also allowing it to innovate more quickly and 

easily.” 

– Ends – 
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About Qatari Investors Group (QIG) 

Qatari Investors Group (Q.I.G.) is a diversified conglomerate listed on the Qatar Stock Exchange. The group 
owns and operates several subsidiaries in diverse sectors. Historically, the group’s focus has been on B2B 
operations.  

Q.I.G.’s subsidiaries are a mix of organically grown enterprises and international partnerships. Our brands 
have an established presence and a record of accomplishment in the Qatari market, serving flagship 
projects, customers, and facilities in the private and public sectors. 

Through our subsidiaries, we add sustainable value to our shareholders with prudent management, 
diversification and agility. For our customers and partners, we work tirelessly to maintain trust, satisfaction 
and reliability. Our activities drive the long-term growth and development of our subsidiaries while fresh 
opportunities in Qatar and overseas are sought. 

 

About SAP 

SAP’s strategy is to help every business run as an intelligent, sustainable enterprise. As a market leader in 

enterprise application software, we help companies of all sizes and in all industries run at their best: SAP 

customers generate 87% of total global commerce. Our machine learning, Internet of Things (IoT), and 

advanced analytics technologies help turn customers’ businesses into intelligent enterprises. SAP helps 

give people and organizations deep business insight and fosters collaboration that helps them stay ahead 

of their competition. We simplify technology for companies so they can consume our software the way they 

want – without disruption. Our end-to-end suite of applications and services enables business and public 

customers across 25 industries globally to operate profitably, adapt continuously, and make a difference. 

With a global network of customers, partners, employees, and thought leaders, SAP helps the world run 

better and improve people’s lives. For more information, visit www.sap.com.   

# # # 

This document contains forward-looking statements, which are predictions, projections, or other statements 

about future events. These statements are based on current expectations, forecasts, and assumptions that 

are subject to risks and uncertainties that could cause actual results and outcomes to materially differ. 

Additional information regarding these risks and uncertainties may be found in our filings with the Securities 

and Exchange Commission, including but not limited to the risk factors section of SAP’s 2022 Annual Report 

on Form 20-F. 

 

© 2023 SAP SE. All rights reserved. 

 

SAP and other SAP products and services mentioned herein as well as their respective logos are 

trademarks or registered trademarks of SAP SE in Germany and other countries. Please see 

https://www.sap.com/copyright for additional trademark information and notices.  
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Note to editors: 

 

To preview and download broadcast-standard stock footage and press photos digitally, please visit 

www.sap.com/photos. On this platform, you can find high resolution material for your media channels. To 

view video stories on diverse topics, visit www.sap-tv.com. From this site, you can embed videos into your 

own Web pages, share video via email links, and subscribe to RSS feeds from SAP TV. 

For customers interested in learning more about SAP products:  

Global Customer Center: +49 180 534-34-24 

United States Only: 1 (800) 872-1SAP (1-800-872-1727) 

For more information, press only: 
Husain Al Tamimi, SAP +971 56 6811641, husain.tamimi@sap.com 
Claire McPeak, SAP, +971 50 554 1302, c.mcpeak@sap.com 
Michelle Oribello, Wallis, +971 56 783 3877, sap@wallispr.com 

Please consider our privacy policy. If you received this press release in your e-mail and you wish to 

unsubscribe to our mailing list please contact press@sap.com and write Unsubscribe in the subject line. 
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